

# 目 次

## 试验研究

不同基质配比对生菜产量和品质的影响 ..... 王 涛,陈永快,兰 婕,等(1)

## 研究简报

永泰古茶树研究与开发利用初报 ..... 许长同,郭玉琼,张延辉,等(7)

辣木播种育苗研究初报 ..... 韦晓霞,高敏霞,王小安,等(11)

## 实用技术

福建西番莲种植模式及关键配套技术研究 ..... 林夏慧,吴少华,施 清,等(16)

‘可口葡萄柚’在东莞市的引种表现及栽培技术 ..... 马 琛,赖旭辉,胡锐清,等(22)

‘红阳’猕猴桃引种及配套栽培技术 ..... 丁慧蓉(25)

观赏盆栽猕猴桃栽培管理技术 ..... 陈文光,高敏霞,赖瑞联,等(28)

## 调研论坛

佛手柑的研究现状与开发利用前景 ..... 郭祥桃,温庆元,温寿星(31)

平和县蜜柚产业发展的主要问题与对策 ..... 陈小明,朱有添,林祥兴,等(36)

## 文献综述

猕猴桃果实内在品质评价指标及影响因素研究进展 ..... 高敏霞,冯 新,赖瑞联,等(39)

橄榄栽培管理研究现状与展望 ..... 赖瑞联,陈 瑾,熊双伟,等(45)

## 信息广告

猕猴桃品种——金艳 ..... (封面)

‘金艳’猕猴桃简介 ..... (封二)

征稿征订启事 ..... (封三)

《东南园艺》简介 ..... (封底)

# MAIN CONTENTS

Effects of Different Substrate Ratios on Yield and Quality of Lettuce .....	
.....	WANG Tao, CHEN Yong-kuai, LAN Jie, et al(1)
A Preliminary Report on Research, Development and Utilization of Ancient Tea Tree in Yongtai County ...	
.....	XU Chang-tong, GUO Yu-qiong, ZHANG Yan-hui, et al(7)
A Preliminary Report on Sowing and Seedling Raising Techniques of <i>Moringa oleifera</i> .....	
.....	WEI Xiao-xia, GAO Min-xia, WAN Xiao-an, et al(11)
Research on Planting Pattern and the Key Supporting Techniques of the Passion Fruit in Fujian Province ...	
.....	LIN Xia-hui, WU Shao-hua, SHI Qing, et al(16)
Introduction Performance and Cultivation Techniques of ‘Kekou’ Grapefruit in Dongguan .....	
.....	MA Ke, LAI Xu-hui, HU Rui-qing, et al(22)
Introduction and Corresponding Cultivation Techniques of Kiwifruit cv. ‘Hongyang’ .....	
.....	DING Hui-rong(25)
Cultivation and Management Techniques of Ornamental Potted Kiwifruit Tree .....	
.....	CHEN Wen-guang, GAO Min-xia, LAI Rui-lian, et al(28)
Research Status and Utilization Prospect of Foshou ( <i>Citrus medica</i> L. var. <i>sarcodactylis</i> ) .....	
.....	GUO Xiang-tao, WEN Qing-yuan, WEN Shou-xing(31)
Main Problems and Responding Countermeasures of Development of Pummelo cv. ‘Guanximiyou’ Industry in Pinghe County .....	
.....	CHEN Xiao-ming, ZHU You-tian, LIN Xiang-xing, et al(36)
Research Advances in the Intrinsic Quality Evaluation Indexes and Impact Factors of Kiwifruit ( <i>Actinidia chinensis</i> ) Fruit .....	
.....	GAO Min-xia, FENG Xin, LAI Rui-lian, et al(39)
The Research Status and Prospects of Cultivation and Management of Chinese Olive .....	
.....	LAI Rui-lian, CHEN Jin, XIONG Shuang-wei, et al(45)